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Hur tänkte vi?

 

Vi har satt samman en styrelse som tillsammans kan verka 
för att nå de mål och strategier som våra medlemmar 
tillsammans satt för vår förening.  

Vi har fokuserat på en grupp som kan kommunicera både 
med varandra men även ut mot våra medlemmar. 
Vi har några nya namn men i det stora hela så är styrelsen 
densamma som under verksamhetsåret 2023. Några 
eldsjälar vi släppt fria efter att ha lagt ned många långa 
ideella timmar på vår rasklubb, stort tack till er som varit en 
sån stor tillgång under er tid i styrelsen- tack till Titti och 
Marie.

Tillsammans har vårt förslag alla förutsättningar för att 
driva vår klubb framåt mot våra mål under 2024- tack för 
att ni vill göra detta för vår fantastiska ras och stort lycka 
till!



Ordförande - nyval 1 år - Malin Åsander
Vice ordförande Jessica Berglund, kvarstår 1 år
Kassör Ann-Louise Rönmark, kvarstår 1 år
Sekreterare - nyval 2 år - Anette Gustavsson
Ledamot, fyllnad 1 år- Vanessa Alfaro
Ledamot - omval 2 år - Veronica Nilsson
Ledamot - nyval 1 år- Martina Israelsson
Suppleant nyval 2 år - Mariz Öhman
Suppleant Linda Borg kvarstår 1 år

Fetmarkerat-> valbara poster

Valberedningens förslag 2024



Ordförande - Malin Åsander

Nyval 1 år

Äntligen säger vi- välkommen Malin! Alla som träffat 
Malin på medlemsmöten och årsmöten och massa andra 
sammanhang vet att hon brinner för vår klubb, är 
engagerad, är otroligt kunning och tar sig alltid tid för alla.

Malin älskar visioner, mål och såklart, vår fantastiska ras. 



Vice ordförande- Jessica Berglund

Kvarstår 1 år
Jessica är kontaktperson för utskottet för prov och tävling och 
tillsammans med sina kollegor i utskottet så jobbar de för att 
fler hundar ska få möjlighet att komma ut på tävlingar, 
rasmästerskap anordnas så det står härliga till och Jessicas 
hjärta klappar lite extra för den arbetande hunden.

Kul att du hängt med ett år och vi kör på ett år till (minst…)



Kassör- Ann-Louise Rönmark   

Kvarstår 1 år

Det tyngsta lasset i vår förering drar vår kassör, att 
hålla ordning på ett gäng runda och “det gör väl 
inget” så behöver vi ordning och reda på sifforna och 
den står Ann-Louise för- tack för att du orkar hålla 
ordning på dem ;)



Sekreterare Anette Gustavsson

Nyval 2 år

Efter 10 år som sekreterare i Upplands Lokalområde så är 
det dags att ta sig an denna roll- liten har blivit stor!

Struktur och ordning och reda och tydlig kommunikation 
är något som ligger Anette varmt om hjärtat. 

Utskottet för avel & hälsa har varit Anettes hemvist de 
senaste åren, kanske har ni setts på några av de många 
mingel de anordnat? 

Lovar att ha benkoll på alla mail :)



Ledamot- Vanessa Alfaro

Fyllandsval 1 år
Vanessa är 28 år gammal och har haft hund sedan hon var 12 
år.
Vanessas mamma har fött upp rasen sedan 80- talet så här kan 
vi snacka om att ha god raskännedom!

Vanessas tankar om arbetet i styrelsen

- Brinner för en arbetande hund med sund mentalitet. Idag 
har jag en rottweiler som jag tränar för IGP och tar gärna 
ett och annat vänstervarv i utställningsringen. Är spänd 
och exalterad inför denna nya uppgift och hoppas jag kan 
växa in i rollen. Tack för denna möjlighet!

Tack själv Vanessa- detta kommer bli så kul!



Ledamot – Veronica Nilsson

Omval två år

Här sinar aldrig arbetslusten- vi är väldigt glada 
att du vill dela din tid med oss ett tag till. 

Veronica är kontaktperson för utskottet för 
mentalitet och få är vi väl som inte träffat på 
Veronica i något sammanhang som har med 
mentalitet att göra. 

Heja dig Veronica!



Ledamot Martina Israelsson

Nyval två år

Bästa Martina fick äntligen den post hon tackade ja till 
för två år sen, vi är väldigt glada att du med din energi 
och positiva sätt vill vara en del av denna dynamiska 
grupp en period till.

Martina blir ett stöd till vår nya sekreterare och hennes 
hjärta klappar för den friska hunden, både i kropp och 
knopp.



Suppleant- Mariz Öhman

Nyval 2 år
Mariz är en riktigt bruksnörd som tävlar på elitnivå i 
spår samt högre klass spår. Efter en tid som suppleant 
i Upplands Lokalområde är det nu dags att ta nästa 
steg och hänga där det händer på riktigt.

Mariz och hennes Aston har mottot : om vi inte provar 
vet vi inte om vi kan.

Japp Mariz- nu får du prova på detta också!

- Det ska bli spännande att få mer insyn och 
utveckla Rottweilerklubben fina arbete framåt.



Suppleant- Linda Borg
Kvarstår 1 år

Linda är Ann-Louises högra hand, vi behöver ha två 
fyrkanter bland dessa, andra runda, fluffiga 
personer.
Linda gillar när allt är rätt och riktigt och vi är glada 
att du hänger med detta gäng och representerar 
Gotland på bästa vis.


